
Hier enkele vragen over vergunningverlening. 
Dit als voorbereiding op de oordeelsvormende vergadering van 7 mei. 
  

1. Er wordt in 74.6% (112) van de gevallen vrijstelling verleend van het bestemmingsplan. Kan 
dit worden uitgesplitst naar binnenplans afwijken, kruimelgevallen of buitenplans afwijken? 
 

2. Kan een overzicht worden gegeven van de omgevingsvergunningen die verleend zijn met 
gebruikmaking van een buitenplanse afwijking in 2018 en 2019? 

  
3. Om een omgevingsvergunning via een buitenplanse afwijking mogelijk te maken is een 

Verklaring van geen bedenken van de gemeenteraad vereist. De gemeenteraad heeft deze 
bevoegdheid gemandateerd aan het college.  
Op welke wijze wordt een aanvraag voor een omgevingsvergunning met toepassing van 
buitenplanse afwijking gemeld aan de gemeenteraad? 

  
4. Indien een aanvraag voor een omgevingsvergunning wordt ingediend waarbij niet wordt 

verwezen naar een buitenplanse afwijking, maar waarbij in een later stadium gebruik wordt 
gemaakt van een buitenplanse afwijking wordt dit dan gemeld aan de gemeenteraad? 

  
5. Er wordt voorgesteld om de mandatering voor omgevingsvergunningen te verruimen.  

Op welke wijze zou men de mandatering willen verruimen? 
  

6. Op welke wijze kan een vrijstellingenbeleid bijdragen aan het verkorten van de behandeltijd? 
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